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В статье исследуются проблемы обращения в доход государства имущества, в отношении которого в 
соответствии с законодательством Российской Федерации о противодействии коррупции не представлены 
доказательства его приобретения на законные доходы. Автор задается вопросом о перспективах развития 
данного правового института с учетом разъяснений Конституционного Суда РФ по вопросам применения со-
ответствующих норм права и анализа материалов прокурорской и судебной практики.
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The article examines the problems of circulation of property in the income of the state, in respect of which, in 
accordance with the legislation of the Russian Federation on anti-corruption, there is no evidence of its acquisition 
on legitimate income. The author asks about the prospects of the development of this legal institution, taking into 
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account the explanations of the constitutional Court of the Russian Federation on the application of the relevant rules 
of law and analysis of the materials of prosecutorial and judicial practice.
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